
TINGSTRUP SKOLE 
Referat
Dato: 21. september 2021 
Sted: Tingstrup Skole

Møde kl. 18.00-21.00 (Tema-aften)

Deltagere:
Forældrevalgte: Lærke Kloster, Thomas Rygaard Lassen, Torben Hedegaard Hansen, Helle 
Kanstrup Pruzljanin, Janni Sørensen
Lærerrepræsentanter: Hans Nielsen, Rikke Have Lawaetz 
Elevrådsrepræsentanter: Balder T Ringgaard, Abdirasaq Aweys Ahmed 
Ledelse: Dorthe Ninn, Michael Nielsen

Afbud: Hans Nielsen, Charlotte Borggaard Grønkjær, Hanne Søe-Christiansen 
Fraværende: Balder T Ringgaard, Abdirasaq Aweys Ahmed 
Referent: Michael Nielsen 
Ordstyrer: Lærke Kloster

DAGSORDEN REFERAT

1. Præsentation (nye medlemmer fra 
Elevrådet)

Til punktet er afsat 5 min.

Ikke mødt

2. Punkter fra Elevrådet

Til punktet er afsat 15 min.

Ikke mødt

3. Orientering fra: Formand:
Formand a) Thomas og Lærke har været til

a) Møde med BFU møde med BFU og repræsentanter 
for skolebestyrelserne på Nors
Skole. De fortalte om indholdet til

Skoleledelsen: mødet.
a)Antimobbestrategi (og værdiregelsæt) Landsmødet for Skole og Forældre

Der er nedsat en arbejdsgruppe, der er i proces ligger den 19/11 og 20/11. Vi har
med at udarbejdet et udkast til skolens mulighed for at have to deltagere
antimobbestrategi med afsæt i oplægget fra med. Temaet er "Fremtidens
DCUM og personalets refleksioner.
-Udkastes præsenteres for SFO-personalet

folkeskole efter Corona".

22/11 og ved lærermødet d. 23/11. Skoleledelsen:
Efterfølgende skal det bringes på SKB-møde d. a) Dorthe orienterer om processen
14/12. vedr. udarbejdelse af skolens

b) Update på Regnskab /v MN antimobbestrategi.
c) Orientering om skolesocialrådgiver. b) Ledelsen gennemgår budgettet.

c) Frem til juleferien vil skolesocial-
Til punktet er afsat 20 min. rådgiveren arbejde på forvalt

ningen, så de er pt ikke på skolen.
Vi trækker bl.a. på vores AKT- 
lærere, så vi får dækket eventuelle 
huller.

d) Ledelsen orienterer om en episode 
med Covid håndtering. Vi har i den
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forbindelse haft testet hele årgan
gen.

4. Opfølgning på møde med Tilsted skole 
vedr. dannelse af 7. kl. og samarbejde 
mellem skolerne
Vi vil gerne invitere Tilsted til et møde i januar. 
Hvem vil være med i en arbejdsgruppe, der 
tilrettelægger aftenen?
Til punktet er afsat 15 min.

Vi drøftede muligheden for et øget 
samarbejde med Tilsted Skole. Der er 
opbakning til at holde et møde med 
Tilsted Skole. På kommende møde vil vi 
snakke om et evt. indhold til mødet.

5. Spisepause - 20 min.

6. Udvikling i elevstrøm
Gennemgang af tal
Bilag er medsendt

Til punktet er afsat 10 min.

Gennemgang og drøftelse af årsager til
elevstrømmen.

7. Revidering af princippet for 
"Kommunikation mellem skole og hjem"
Jvf beslutning vedr, frihedsgrader

l. " Skolerne har mulighed for at vælge, at 
der ikke udarbejdes elevplaner i 
skoleåret 2021/2022.

Efter drøftelse på skolen samt orientering af 
skolebestyrelsen :

Ad 1.1 stedt for udgivelsen af elevplaner, vil der 
være andre evalueringsformer, som skal medvirke 
til underretning af hjemmet og samarbejde mellem 
skole og forældre om barnets udbytte.
Vi vil arbejde for:
Eleverne gøres til aktører i skole/hjemsamtaler.
Dette ved at lærere anvender tid til at samtale med 
eleven om mål og vejen derhen så elever bliver i 
stand til at fortælle forældre, hvad de er optaget af/ 
arbejder med / og hvilke mål de går efter. Vi går 
langt, for at alle børn får en stemme i samtalerne.
De skal forberedes godt og løbende. I den måde at 
arbejde på er et læringspotentiale. Fra forskning ved 
vi, at elevens bevidsthed om, hvad man er i gang 
med at lære, øger motivation og fokus og derfor 
også læringsudbytte.

Det er vores vurdering, at en investering i den 
personlige samtale med forældre og løbende med 
elever er en bedre prioritering af resurser end 
pligtige læsedokumenter i MU. Denne måde at 
anvende tid på tilgodeser i højere grad de 
intentioner, der er i princippet for skole/hjem- 
Derfor er nødvendigt at rette til, fordi der er en 
handieanvisning (tidligere lovbundet) i 
nugældende princip om kommunikation.

Princippet for "Kommunikation mellem 
skole og hjem" bliver tilrettet, så 
princippet kommer til at stemme overens 
med praksis med bortfald af 
elevplanerne.
Ledelsen tilretter princippet, som 
efterfølgende bliver godkendt af formand 
og næstformand.
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Skolebestyrelsen skal beslutte, hvordan princippet 
rettes til. Princippet er medsendt i samlingen af 
principper

Til punktet er afsat 15 min.

7. Overbliksgennemgang af principper og 
politikker. Hvilke principper skal revideres 
og hvilke kan evt. annulleres?

Udvælge de 2 vigtigste principper, som skal 
arbejdes videre med i dette skoleår.

Der nedsættes en arbejdsgruppe, som 
udarbejder forslag til revidering af de valgte 
principper.

Til punktet er afsat 60 min.

Principperne blev gennemgået og
overflødige principper bliver slettet.

Det blev drøftet, hvordan vi får den 
bedste proces med at revidere principper

Følgende principper skal revideres:

Det blev til 4 principper.

Princip for lektier på Tingstrup 
Skole.
Principper om brug af 
mobiltelefoner, it osv.
Princip for sund kost.
Princip for vikardækning

9. Trafik og sikker skolevej
Hanne orienterer om møde med kommunen

Til punktet er afsat 15 minutter

Ledelsen orienterer om den rapport, 
der er udarbejdet. Rapporten sendes 
ud til skolebestyrelsesmedlemmerne.

10. Punkter til næste møde den 26. oktober kl. 
18.30-20.30

Til punktet er afsat 5 minutter

Udarbejdelse af dagsorden til 
fællesmødet med Tilsted Skoles 
skolebestyrelse.

- Trafik og sikker skolevej. 
Opfølgning på møde
Det reviderede Princip for den 
forebyggende indsats ift. alkohol, 
rygning og rusmidler skal godkendes 
Evt. nedsættelse til udvalg af 
principper, der skal revideres. - 
hvordan kommer vi videre herfra. 
Udfordringen med hvor meget 
der er i skoletasker.

11.
Eventuelt
Til punktet er afsat 10 minutter

Intet.

Mødet afsluttet klokken: 21:00
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